

Date: 7 September 2022

التاريخ: 7 سبتمبر 2022م

Subject: Notice for Redemption of perpetual Tier 1 Capital securities issued by Ahli Bank S.A.O.G. ("Bank") on 11 October 2017

الموضوع: إشعار باسترداد السندات الثانوية الدائمة للبنك الأهلي ش.م.ع.ع ("البنك") الصادرة بتاريخ 11 أكتوبر 2017م

After Compliments,

تحية طيبة و بعد ،،،

Ahli Bank S.A.O.G ("Bank") issued RO 50 million perpetual Tier 1 Capital Securities (**the Securities**) on 11th October 2017 with annual interest rate of 7.5%. The securities are listed on the Muscat Stock Exchange (MSX) bond market as (ABOB PERPETUAL BND).

لقد أصدر البنك الأهلي ش.م.ع.ع ("البنك") سندات ثانوية دائمة (سندات رأس المال)، بقيمة إجمالية قدرها 50 مليون ريال عماني بتاريخ 11 أكتوبر 2017م بنسبة فائدة سنوية تبلغ 7.5%. السندات مدرجة في بورصة مسقط تحت اسم سندات البنك الأهلي الدائمة.

Pursuant to clause 5.4.4 (b) of the terms of conditions of the issuance in the prospectus, the Bank hereby issues an irrevocable notice to the holders of the securities that the bank will exercise its call option to redeem all the securities on the 11th October 2022 (the Redemption Date) at their principal amount together with the interest accrued, excluding the redemption date.

وبناء على البند 5.4.4 (ب) من نشرة إصدار السندات، فإن البنك يُشعر حاملي السندات بأنه سيقوم بممارسة خيار إسترداد السندات بتاريخ 11 أكتوبر 2022م (تاريخ الإسترداد)، بالمبلغ الأساسي مع الفائدة المستحقة للفترة بإستثناء تاريخ الإسترداد.

Following the redemption, the securities will be delisted from MSX. Muscat Clearing and Depository (MCD) will process the payments on 11th October 2022, to the holders of the securities as per their records with MCD.

بعد الإسترداد، سيتم إلغاء السندات من بورصة مسقط، وستتولى شركة مسقط للمقاصة والإيداع عملية تحويل المبالغ لمستحقيها وفقاً لسجل حملة السندات، كما في تاريخ 11 أكتوبر 2022.

The Bank would like to thank all its investors for their trust & confidence and thank the regulators for their continued guidance.

يعرب البنك عن شكره لجميع مستثمريه على ثقتهم الدائمة و الجهات التنظيمية على توجيههم المستمر.

With regards,

و تفضلوا بقبول فائق الإحترام و التقدير،،،

Said Abdullah Al Hatmi
Chief Executive Officer



Said Abdullah Al Hatmi

سعيد بن عبدالله الحاتمي
الرئيس التنفيذي

Ahli Bank S.A.O.G
P.O Box 545, PC 116,
Mina Al Fahal, Sultanate of Oman
Tel: (+968) 24577000
Fax: (+968) 24568001

البنك الأهلي ش.م.ع.ع.
ص.ب. ٥٤٥، الرمز البريدي ١١٦
ميناء الفحل، سلطنة عمان
هاتف: ٢٤٥٧٧٠٠٠ (+٩٦٨)
فاكس: ٢٤٥٦٨٠٠١ (+٩٦٨)

info@ahlibank.om | www.ahlibank.om